
 

 

 

 

[ S k r i v  h e r ]  [ S k r i v  h e r ]  [ S k r i v  h e r ]  

    
Skolebestyrelsesmøde 2. december 2024 kl. 17.00 – 20.00 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, 

Heidi Marcussen, Søren Moos Christensen, Camilla Jeppe 

Medarbejderrepræsentanter - Rikke Larsen og Sanne My Fersgaard 

Elevrepræsentanter - Alma Rosfort og Malou Storr 

Skoleledelsen - René Bojsen og Jørgen Kjær Jensen  

 

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust Henriksen 

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 

Referent: Sanne My Fersgaard 

 

 

Tid Dagsorden Referat Aktion 

 1. Velkomst v/Anja   

 2. Referent og mødeleder 

v/René 

  

 3. Elevrådet v/Rikke og 

elevrødderne, herunder 

legeplads, læringsmiljøer, 

m.v.  

Elevrådet er fraværende i dag 

Punktet bliver udsat til næste gang 

 

 4. Status på budget 2024 og 

2025 

I skoleåret 23/24 havde skolen et underskud på 

godt 500.000kr 

Status pr. dags dato er et overskud på 300.000kr 

 

Der er brugt en del penge på oprettelse af 

makerspace – 3d-printer og lasercutter  

 

Dialog om overskuddet – Skal det bruges på noget 

eller skal de overføres til det kommende budgetår?  

- God idé at overføre dem, så vi kan købe 

noget samlet 

 

Der er lavet en motiveret ansøgning, som burde 

ligge klar i forårets til søgning hos de større fonde.  

 

Forslag om at konsulent kan komme på et 

kommende bestyrelsesmøde med tre forskellige 

udkast 

 

 

Udarbejde en plan for de kommende år, hvor vi 

gerne vil investere  

- Udeområder 

- Indemiljøer 

Der skal laves en helt klar procesplan, som skal 

godkendes, og derfor ikke kan afviges, hvis der 

kommer ny bestyrelse 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

René Bojsen 

Gørlev Skole 

Kalundborgvej 8 

4281 Gørlev 

  
 

 



 

 

  

  
 

  
 

Forslag om nedsættelse af et legepladsudvalg 

- Anja, Stefan, Camilla, Rikke og 

elevrådsrepræsentanterne  

 

René sender oplysningerne til Kompan og firma, 

som kommer med gynger. Udvalget tager kontakt 

 

Udvalget mødes i starten af januar  

 5. Gennemgang af klasser 

v/René 

Der har været en del udfordringer i flere klasser 

 

1. og 2. klasse bliver delt i dansk og matematik 

efter januar – Andre fag fortsætter de fælles  

 

Der bliver skemalagt fælles forberedelse  

 

 6. Medarbejdertrivsel 

v/Sanne 

Der virker til at være god stemning 

Stadig udfordringer med elever, som forlader 

undervisningen 

 

 

 7. Særlige indsatser i 2025 

v/René 

Makerspace – Der er foretaget en investering i 

maskiner 

Projektuge – Vi vil gerne have mere af dette 

Fælles forberedelse – Det bliver en prioritering 

 

 8. Gennemgang af principper 

v/Anja 

Alle principper er gennemgået og blevet revideret.  

Ændringer skrives ind og revideringsdatoen ændres.  

 

Principper vil hurtigst muligt være tilgængelige på 

hjemmesiden 

 

 9. Tværfagligt samarbejde 

v/Anja 

Der er et ret formaliseret samarbejde med eksterne 

parter  

 

Ønske om første hjælp til skolens elever 

Ønske om digital adfærd – Hvad skal man som elev 

være opmærksom på på nettet?  

 

 10. Foto af bestyrelsen 

(julehilsen) v/Anja 

Der er taget foto  

 11. Høringsbrev 

Styrelsesvedtægten 

Meldte repræsentanter udarbejder udkast til 

høringssvar 

 

 12. Kort orientering: 

- Formand 

- Skoleledelsen 

- Forældrene 

- Lærerne 

Formand:  

- Husk at invitere bestyrelsen til 

ansættelsessamtaler 

Skoleledelsen 

- Informationsmøde for de kommende 0.kl. er 

rykket til januar  

- Der er indtil videre indskrevet 10 elever 

 

 

 13. Evt.  

 

 

  



 

 

  

  
 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


